
RADA GMINY 
CIEPLOWODY 


Protokol nr XLI/tO 


z XLI sesji Rady Gminy Cieplowody odbytej w dniu 31 maja 2010 w Sali nr 12 przy PI. 
Mickiewicza 2 w Cieplowodach. 

Przewodnicz/;}cy Rady otworzyl XLI sesjtt Rady Gminy Cieplowody, na podstawie listy 
obecnosci stwierdzil prawomocnosc obrad, na ustawow/;} ilosc 15 radnych, w sesji uczestniczy 
14 radnych, listy obecnosci stanowi/;} zal/;}cznik do protokolu. 

Do przeslanego porz/;}dku obrad, uwag nie zgloszono, program posiedzenia zostal przyjyty 
jednoglosnie. 
Ad. 2 
Do protokolu z ostatniej sesji, uwag nie wniesiono, protok61 zostal przyjttty przy 13 glosach 
za, 1 glosie wstrzymuj/;}cym. 
Ad. 3 
Informacjy z pracy urzydu miydzy sesjami przedstawil P. W6jt 
~ podjttto zarz/;}dzenia wg rejestru prowadzonego w sekretariacie urzydu. 
- informacja nt. spotkania z P. Slusarczykiem w sprawie pismajakie wystosowali mieszkancy 
Kozmic do Gminy Niemcza odnosnie planu dla terenu g6miczego zloza KoZmice. Uzyskano 
informacjy, ze do takiego planu Gmina Niemcza nie przyst/;}pila" jak bttdzie taki zamiar to 0 

tym sitt dowiedz/;}, co wynika z procedury. 
- informacja nt. zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych po poprawce, kt6ra polegala na 
pol/;}czeniu klas IV SP i I Gimnazjum . Jest to spowodowane drastycznie malej/;}c/;} ilosci/;} 
dzieci, problemem finansowym. Odbylo siy w tej kwestii spotkanie z rodzicami w szkole. 
Dyrekcja sama zaproponowala takie rozwil;}Zanie w przypadku jednej klasy . JeSli by to mialo 
bye akceptowane to liczne klasy nalezaloby podzielie, co jest niestosowne. 
Jest tez propozycja zwittkszenia 0 1 oddzial przedszkolny z uwagi na zwiykszenie zapis6w 
dzieci przedszkolnych, co bydzie monitorowane, bo zapisy wcale nie znacz/;} uczestnictwo. 
- w ramach realizacji programu z Borohradkiem uczestniczyla delegacja dzieci i 
przedstawicieli Gminy w Czechach z okazji Dnia Dziecka.. Wyjazd byl bardzo udany. 
- konkurs na stanowisko Dyrektora ZSS w Cieplowodach, Wyloniono w wyniku glosowania 
na to stanowisko Pani/;} Beaty Lis. 
- goszczono z racji zawod6w pozarniczych w Stolcu Starosty z Czech jako obserwatora, jest 
obietnica, ze w przyszlym roku druzyna od nich wyst/;}pi jako uczestnicy zawod6w. Rewizyta 
odbyla sitt tez w ramach programu. 
- podpisano w Urzydzie Marszalkowskim 2 umowy na remont swietlicy w Wilamowicach i 
remont GOKiP.-, dodatkowo zlozono 2 wnioski dla Dobrzenic i Kobylej Glowy, planowane 
spotkanie z mieszkancami Piotrowic odnosnie decyzji co do remontu swietlicy patrz/;}c na 
niewielkie srodki jakie na to maj/;} i stan techniczny. W tym roku patrz/;}c i ewentualnie 
dokladaj/;}c ze srodk6w budzetu, po akceptacji soltysa i mieszkanc6w, ograniczono by remont 
tylko do dachu co jest najwamiejsze dla tego obiektu. Pozostale nalezy siy zastanowic, bo s/;} 
to bardzo duze pieni/;}dze i duzy wklad w kosztach partycypacji srodk6w wlasnych 
- odbyl siy przetarg na boisko w ramach "Orlik, moje boisko 2012", kt6ry uniewaZniono, 

poniewaz zlozone oferty byly powyzej kwoty zaplanowanej w budzecie na ten cel. 
Ograniczony zostanie zakres rob6t z uwagi na srodki, kt6rych nie rna. 
Z wznowionego postttpowania przetargowego wyl/;}czone zostan/;} e]ementy takie jak: 
zostanie dopuszczone czame wypelnienie trawy, ogrodzenie terenu, bieznia 
Ogloszony zostanie nowy przetarg, zadanie rna bye wykonane do jesieni, w ramach wniosku 
jaki zostal zlozony na to zadanie. 
P. Szuwarowska- zapytala 0 skutki dla nauczycieli jakie powstan/;} wskutek l/;}czenia klas., 



P. Wojt- zmniejszenie godzin, mogq. bye niepelne etaty, mniejsza ilose godzin 
ponadwymiarowych. 
P. Szuwarowska- zapytala czy brano pod uwagy to, ze dzieci posiadajq. orzeczenia z Poradni, i 
tych dzieci powinno bye mniej w klasach. 
P. Wojt- nie rna informacji od p. Dyrektor, ze taki przypadek dotyczy tych klas. 
Radny Stelmach- w wyniku polq.czenia klas zaszla sytuacja wypowiedzenia umow, niepelne 
etaty, zwolnienia. 
Odnosnie ilosci dzieci, jest wiele takich dzieci badanych przez Poradniy. Wielu rodzicow jest 
tel. takich, kt6rzy nie wyrazili zgody na badania. 
Trudno siy pracuje w klasie . Zmniejsza siy efektywnose w klasach z dzieemi, ktore 
posiadajq. takie orzeczenie , z problemem nizu demograficznego i pozyskaniem dzieci z 
innych terenow borykajq. siy wszystkie gminy 
P. Wojt- brano to pod uwagy. To nagminnie zaczylo rosnq.e , fachowcy siy wypowiadajq., ze 
nie do koilca takie orzeczenie jest sluszne, w okreSlonej pozycji stawia siy dziecko i 
nauczyciela. 1m wiycej 0 tym m6wimy, staramy siy 0 tym przekonae wszystkich, ze tych 
dzieci jest coraz wiycej i coraz wiykszq. krzywdy robimy dzieciom, skazujemy ich na brak 
sukcesu, bo sq. po orzeczeniach, nie nadajq. siy do normalnej nauki, start ich juz jest na 
przegranej pozycji. Mysli, ze to tel. jest trudne dla nauczycieli, bo to orzeczenie przyzwala na 
to, ze nie do koilca traktujemy te dzieci jak pozostale, bo w stosunku do nich sq. mniejsze 
wymagania i skutek jest taki jaki jest. Jesli te dzieci siy tak bydzie traktowac, to one na 
starcie majq. okreSlonq. pozycjy do nie pozazdroszczenia, bo one wychodzq. z takq. wiedzq., 
ktora ogranicza ich w kolejnych etapach rozwoju. Potrzebna jest glyboka analiza tego. 
Problem lezy nie w klasach malolicznych, wie z doswiadczenia, ze taka klasa to nie 
koniecznie jest tak, ze sq. to idealne warunki i do tych dzieci moma dotrzee, problem lezy 
zupelnie gdzie indziej 
Wymogi stawiane przez dzieci sq. coraz wiyksze co stanowi problem dla niektorych 
nauczycieli uczq.c dzieci zdolne nil. te, kt6re majq. orzeczenia. 
W 2002 roku bylo ponad 400 dzieci, w tym mamy ponad 200 dzieci. A nic siy nie zmienia, 
pozostale rzeczy sq. te same. Dzieci jest coraz mniej skq.d siy bierze wielkose sUbwencji 
Oprocz dowozu i funkcjonowania Przedszkola do zespolu doplacamy 1,5 mIn. z1., gdzie w 
2000 roku z pieniydzy subwencji oswiatowej byly pieniq.dze na utrzymanie oswiaty plus 
powazne pieniq.dze miala P. dyrektor do wlasnej dyspozycji. Z tych pieniydzy utrzymywano 
przedszkole i te pieniq.dze starczaly na dowoz dzieci. Staramy siy racjonalizowac wydatki, bo 
takiego stanu rzeczy nie moma akceptowac. Duza rola jest szkoly, rodzicow, stowarzyszenia 
aby tq. sytuacjy zmieniae i pozyskiwae 
W miescie dzieci majq. mozliwose wyboru szkoly, co jest konkurencyjne, u nas jest to trudne , 
problem z pozyskaniem wiykszej ilosci dzieci. Atutem szkoly sq. idealne warunki, trzeba 
dq.z.ye przynajmniej do zahamowania tego zjawiska, bo to jest bye albo nie bye calej 
szkoly. Podobnie mowil 7 lat temu, co niektorzy ignorowali i mowili 0 jakims 
nieporozumieniu. Nie wszystkie argumenty rodzicow sq. do zaakceptowania, bo skoro rodzic 
uzywa argumentu takiego, ze jak polq.czymy klasy to jego dziecko bydzie siy fIe czulo bo 
bydq. obcy uczniowie w jego towarzystwie. Jak by tak wszyscy rozumowali to nikt nie poslal 
by dziecka do szkoly sredniej, bo opuszcza Cieplowody a tam rna 99% obcej klasy. Wszyscy 
po trosze powinni rzecz rozwazye dla dobra tych, ktorzy sq. zainteresowani a tym bardziej dla 
dzieci, bo to daje okreslone mozliwosci szkole, majq.c na mysli finanse. Nie chodzi 0 to aby te 
pieniq.dze zabrac z budzetu ale mniejsza ilose realizacji godzin pozwoli na pojawienie siy 
pieniydzy, co da mozliwose zrobienia czegos aby pozyskae dzieci spoza gminy. Skoro rna siy 
dodatkowo pojawie 19 i 20 godzina do realizacji przez nauczyciela daje to mozliwosc zajycia 
siy tymi dzieemi z orzeczeniami. co moze bye wyjsciem z problemu. 
Trudno siy zgodzic na to aby to utrzymywac tylko dlatego aby nie byly naruszone kadry. 



Radny Stelmach- to, ze dzieci jest malo, to w stosunku do dzieci z orzeczeniami S,! nizsze 

wymagania, maj,! duze braki wiedzy, maj,! przyzwolenie na brak respektowania polecen. 

Odsetek tych dzieci wzrasta, jakies zmiany w przepisach w tym zakresie musz'! byc. W 

przypadku uczniow w Gimnazjum dochodzi dodatkowo trudny okres dojrzewania, 

problemem powinien siy ktos zaj,!c i dac inne rozwi~nia. 


Ad. 4 

Brak 


Ad. 5 

P. Celewicz- przedstawil projekt uchwaly w sprawie ustalenia wysokosci stawek oplat za 

zajycie pasa drogowego na cele niezwi,!zane z budowa, przebudow,!, remontem, utrzymaniem 

i ochron,! drog, dla ktorych zarz'!dc'! jest Gmina Cieplowody 

przew. Rady- Komisje na wspolnym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowaly projekt 

powyzszej uchwaly l,!cznie z wniesion,! autopoprawk'!. 

Projekt uchwaly stanowi zal,!cznik do protokolu. 

Uchwala nr 212IXLIIl 0 w sprawie ustalenia wysokosci stawek oplat za zajycie pasa 

drogowego na cele niezwi'lZane z budow'!, przebudow,!, remontem, utrzymaniem i ochron,! 

drog, dla ktorych zarz,!dc,!jest gmina Cieplowody zostala podjyta przy 12 glosach za, 2 

glosach wstrzymuj'!cych. 

Ad. 6 

przew. Rady- przedstawil stanowisko wspolnego posiedzenia Komisji, ktore pozytywnie 

zaopiniowaly projekt uchwaly w sprawie przedluzenia czasu obowi,!zywania taryf za 

zbiorowe zaopatrzenie w wody i zbiorowe odprowadzanie sciekow. 

Radny Stelmach- wynikly roznice w poborze wody, wypracowano dochody dlatego moze 

moma by bylo obnii:ye stawky wody, wzrosl pobor wody st,!d wniosek KGiB 0 zrobienie 

analizy stawki wody i wyjsc z odpowiedni,! propozycj'!. Jest propozycja zlozona do Wojta 0 


podtrzymanie stawki, kt6ra jest dosye wysoka, st,!d nie wie czy bydzie za tak,! stawk,! 

glosowal. Wypracowany doch6d i tak powinien bye przekazywany do budzetu gminy i 

dopiero mozna to przekazae na jakis cel. 

P. Wichrowicz- jesli chodzi 0 t'! romicy nie byla brana pod uwagy dotacja do koparki, 

dodatkowo pozostale uslugi, ponadto zjego budzetu przekazano srodki dofinansowuj,!c zakup 

koparki, szkolenia. 

Radny Stelmach- sprawozdanie bylo przedkladane 16 maja, a wniosek, ktory poszedl do p. 

Wojta byl6 maja, a ksiygowosc zamyka siy rokiem ubieglym, to rozbieznosci, albo balagan, 

cos jest nie tak. 

P. Wichrowicz- wyjasnil, ze poprzednia ksiygowa zaksiygowala to na innych kontach i nie 

mozna bylo tego wykryc na koniec roku. 

Przew. Rady- poprosil P. Skarbnik 0 wyjaSnienie kwestii 0 ktorych m6wil radny Stelmach. 

P. Wichrowicz- byd,! zwodoci,!gowanie 3 miejscowosci, nie wie jakie koszty uzdatniania 

wody, jakie byd,! dochody, doch6d z kanalizacji Piotrowice, Baldwinowice, dodatkowe 

uslugi, bierze to wszystko pod uwagy. 

Przew. rady- dochod z koparki tez rozwi,!zal problem natury finansowej i organizacyjnie jest 

latwiej, bo moma korzystae z koparki w kazdej chwili i wszydzie. 

Radny Stelmach- wniosek byl przeanalizowany przez Wojta, mimo, ze Rada nie przyjmie 

tego projektu to stawki przejd,! zatwierdzone przez W6jta i byd,! obowi,!zywaly. Zapytal czy 

P. Wojt to sprawdzal i analizowal. 

P. Skarbnik- odniosla siy do wypowiedzi radnego Stelmacha odnosnie wypracowanych 

dochod6w ponad plan przekazywanych do budzetu. W planie zakladu przychody i koszta siy 

rownowai:'!, tam nie rna dochodow obrotowych. Podsumowuj,!c dodala, ze z rozliczenia, i 

sprawozdan nie wynikaj,! nadwyzki, ktore zaklad powinien przekazac do budzetu gminy. 




Radny Stelmach- propozycja aby siy zaklad rozliczal z koncem roku kalendarzowego. Prosi 

r6wniez 0 sci~gniycie zaleglosci od odbiorc6w w wys. ponad 43 tys. zl. 

Radny Sulima- w sprawozdaniu jakie radni otrzymali wykazano zysk 23 tys. z1. 

P. Skarbnik- wspomniala, ze m6wila 0 sprawozdaniu finansowymjakie zaklad sklada do niej 
za 2009 r. 

P. Wichrowicz- wyszczeg61nil na co wydano srodki, na zakup koparki, komputera, kosiarki 
P. Skarbnik- P. Kierownik wyszczeg61nil na co wydatkowal te srodki wykazane jako zysk. 

Jak spojrzymy na sprawozdanie finansowe, to tam nie rna tego zysku. 

Radny Sulima- taki zysk powinien isc do budzetu gminy i dopiero przekazac mozna na 

ZWiK. 

Wiycej pytan i uwag nie zgloszono. 

Uchwala nr 2I3IXLIIl 0 w sprawie przedluzenia czasu obowi~ywania taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wody i zbiorowe odprowadzanie sciek6w zostala podjyta przy 11 glosach za, 

3 glosach przeciw. 


Przerwa 

Ad. 7 

przew. Rady- przedstawilopiniy wsp6lnego posiedzenia Komisji Rady, kt6re pozytywnie 

zaopiniowalo projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy Cieplowody na 2010 r. 

l~cznie z wniesion~ autopoprawk~ P. W 6jta. 

Radni otrzyrnali nowy projekt uchwaly. 

P. Skarbnik- przedstawila projekt powyzszej uchwaly. 
Radny Stelmach- odni6s1 siy do zmian, podkreslaj~c, ze nazewnictwo drogi Osiedle zostalo 
niefortunnie nadane. 
Na spotkaniu byla propozycja zrobienia tej drogi na szer. 3 m. proponuje jak siy uda zrobic na 
3,5 m, ponadto droga przy kt6rej mieszka tez wymaga utwardzenia., bo s~ duze koleiny. Jest 
tam duzy spadek terenu, prosi 0 wyprowadzenie stosunk6w wodnych tak, aby woda nie 
odplywala na ul. Dobrzenick~. 
Wspomnial 0 Nadzorze Budowlanym, kt6ry nakazal ustawienie znaku ograniczaj~cego 
prydkosc do 20 kmIh. 0 remont tej drogi przez iles lat upominaj~ siy mieszkancy dlatego 
prosi aby t~ uchwaly przyj~c. 
P. Celewicz- wyjasnil, ze rozpisano juz zapytanie ofertowe posluguj~c siy kosztorysem, kt6ry 
zrobil P. Stelmaszek, jezdnia rna 3,5 m chc~ poszerzye do 5 m .. Bye moze zrobi~ tez t~ drogy 
w d6l od ul. Osiedle. Do 2 tygodni powinni bye juz zorientowani co do koszt6w. 
Z uwagi na wyboje dostali decyzjy z Nadzoru Budowlanego ograniczaj~c~ prydkose do 20 
kmlh 
Aby taki znak ustawic , trzeba zlecic zmiany organizacji ruchu, zatwierdzic przez Policjy i 
Wydzial Komunikacji. Przewidywany koszt to okolo 3 tys. z1. 
P. W6jt- zorganizowano spotkanie wskutek sugestii mieszkanki, zastanowiono siy nad 
zmian~ przystosowania tej drogi. Wybrano rozwi~anie posrednie, maj~c w perspektywie 
zamiar zrobienia tam kanalizacji. Takie potraktowanie jak ul. Osiedle wymagaj~ tez inne 
drogi gminne. Chodzi 0 to aby poprawic sytuacjy. 
Wspomozenie 10 tys. z1. dl a Gminy Wilk6w, kt6ra ucierpiala wskutek powodzi. Sytuacja jest 
dramatyczna. Chcemy t~ gminy wspom6c, bo praktycznie cala jest zalana, jest typowo 
rolnicz~ gmin~. W okresie zniw planowana jest akcja zorganizowania datk6w dla 
mieszkanc6w tej gminy w postaci zboza. 
Pytan i uwag nie zgloszono. 
Uchwala nr 2I4IXLIIl0 w sprawie zmian w budzecie gminy Cieplowody na 2010 r. zostala 
podjyta jednoglosnie. 



AdS 

Sprawozdanie z dzialalnosci Gminnej Biblioteki Publicznej w Cieplowodach przedstawila p. 

kierownik Irena Skoczylas. 

Przew. Rady- odni6s1 siy do sprawozdania , podkreslaj'l,c, ze jest to ciyzka praca, efekty S'l, 

widoczne zaslugiwaly by na oceny pozytywn'l,. Przedlozenie sprawozdania wi'l,Ze siy jeszcze 

z jedn'l, kwesti'l, 0 czym m6wi odpowiedni artykul ustawy 0 samorz'l,dzie gminnym, m6wi'l,cy 

o tym, ze organem wlasciwym do uhonorowania pracownika w formie nagrody jest p. w6jt, 

jednak taki wniosek zlozyc musi Rada. Poprosil 0 skomentowanie zlozonej informacji z 

dzialalnosci biblioteki. Podkreslil, ze jest pod wrazeniem dzialalnosci biblioteki, 

zaproponowal przygotowanie wniosku 0 nagrody na nastypn'l, sesjy, co zyskalo akceptacjy 

Rady. 

Radna Kupczak- uznania za organizacjy konkurs6w plastycznych i sposobu prowadzenia ich. 

P. Sekretarz- nalezy podkreslie, ze zadania realizuje P. Skoczylas jednoosobowo, jedynie z 

pomoc'l, stazyst6w. Jest to duzy wklad pracy P. Dyrektor. 

P. Szuwarowska- na podkreslenie zasluguje fakt, ze P. Kazia duzo pracuje w okresie ferii 

zimowych i letnich, organizuj'l,c zajycia dla dzieci. Jaj wklad pracy jest bardzo duzy. 

Ad. 9 brak 

Ad 10 

Przew. rady- odczytal postanowienie Prokuratury Rejonowej w Z'l,bkowicach 0 umorzeniu 

dochodzenia w sprawie pom6wienia pracownik6w Urzydu Gminy w Cieplowodach w tym 

W6jta Gminy Jana Bajtka w pismach skierowanych przez Kazimiery Kocon do Wojewody 

Dolnosl'l,Skiego. 

Pismo Powiatowego Urzydu pracy informuj'l,ce nt. zatrudnienia w miesi'l,cu kwietniu 2010 r. 

Pismo Rady Powiatu Z'l,bkowice S1. informuj'l,ce 0 XLII sesji rady powiatu. 

Uchwala Senatu Rzeczypospolitej Polskiej z dnia 19 listopada 2009 r. 0 ogloszeniu roku 2010 

Rokiem Demokracji Lokalnej 

Pismo od senatora Stanislawa Jurcewicza z gratulacjami i podziykowaniami za propagowanie 

idei sarnorz'l,dnosci. 

Pismo parafii Niepokalanego Poczycia NMP w Cieplowodach nt mozliwosci finansowej przy 

wykonaniu prac odwodnienia. 

Procedura potrwa dluzej, oczekuje propozycji na nastypn'l, sesjy. 

Pismo Pana Radomira Fijalkowskiego w sprawie licznych i powtarzaj'l,cych siy zniewag i 

pom6wien wypowiadanych przez P. W6jta podczas posiedzen komisji i sesji Rady Gminy 

Podal pod rozwagy w/w pismo. 

Radny Krawczyk - zapytal czy S'l, prowadzone jakies postypowania wobec Gminy czy W6jta. 

Przew. Rady- nic mu na ten temat nie wiadomo. 

Radny Stelmach- odnosnie pomocy na rzecz kosciola , to nie wie 0 jak'l, skaly srodk6w 

chodzi. Znalezione srodki trzeba wskazae sk'l,d. Jest to bardzo wazna sprawa, przeanalizuje 

sprawy z P. Skarbnik, rozpozna 0 jak'l, wysokosc srodk6w chodzi, zadecyduje wiykszosc. 

Radny Sulima- z tego co pamiyta to kwota dotacji rna wynosic 70 tys. z1, kosztorys opiewa na 

kwoty 140, 150 tys. z1., poinformowal w kwestii technologii prac. 

P. W6jt- jak podejmiemy temat, to trzeba przeprowadzie cal'l, procedury, wskazac w budzecie 

srodki, opracowac uchwaly, regulamin, przeprowadzic konkurs. Do wrzesnia nie rna szans na 

przejscie procedury. 

Radny Sulima- moze bye inna forma pomocy. 

P. W6jt- nie rna znaczenia forma pomocy,jesli przekazujemy srodki procedura obowi'l,Zuje 

taka sarna. 

P. Szuwarowska- nawi'l,zala do pisma P. Fijalkowskiego. Nalezaloby to juz raz powyjasniac 

aby to siy zakonczylo. Te pisma od pana Radka wplywaj'l, bardzo czysto. Odnosnie wody to 




nie rozumie czy to P. W6jt wypompowal. Uwaza, ze Rada i P. W6jt powinni wyjasnic sprawy 
do kOl1ca aby nie wracala na obrady. 
Przew. Rady- kaZda ze stron ma prawo do wypowiedzi, wypowiedz P. W6jta, to nie bylo 
oskarzenie P. Fijalkowskiego, ta wypowiedz w stosunku do Pana Radomira byla w innym 
kontekscie, co jest odnotowane w protokole. P. Radek napisal pismo, kt6re przedstawil 
Radzie. 
& 212 wskazuje na stanowisko jak postypowae w takim przypadku jak ktos czuje siy 
pokrzywdzony. 
KaZdemu przysluguje prawo prywatno skargowe. 
P. Kozyra- uznal wlasciwy tok postypowania, zapoznal radnych z pismem, jest to sprawa 

prywatno skargowa, nie widzi powod6w aby siy Rada tym zajmowala. 

Nalezy jedynie zachowae termin udzielenia odpowiedzi - 1 miesi<lca. 

Przypomnial, ze w przypadku umorzenia postypowania mozna zlozyc zazalenie, S<ld zbada 

sprawy. 

P. Kozyra- poinformowal, ze na remont drogi w Brochocinie podpisana zostala umowa, 

odnosnie remont6w dr6g, kt6re nie S<l robione, poniewaz pogoda temu nie sprzyja. 

Radna Markowska- przypomniala sprawy swojego wniosku z ostatniej sesji odnosnie 

pienil(dzy jakie zostaly zaplacone Kierownikowi OPS. Z jej wiedzy i wyroku wynika, ze 

zawinil W6jt. Wniosekjej byl taki aby P. W6jt zwr6cil te pieni<ldze do kasy Gminy. Dzisiaj 

powt6rzyla by ten wniosek ale ze wzglydu na to, ze artykul, kt6ry sil( ukazal w Echo 

Tygodnia, rozmawiaj<lc z p. W6jtem, nie zdawala sobie sprawy z tego, ze P. W6jt tak siy do 

niej odzywa, dopiero po przeczytaniu tego artykulu to do niej dotado. Miala wiele telefon6w 

w tej sprawie, ludzie J<l zaczepiali, aby tego nie darowae, zglosie sprawl( do S<ldu , do 

Prokuratury, Zapytala czy w okresie swojej 20 letniej pracy glosowala przeciwko ludziom. 

Tego wniosku nie wycofuje, jak najbardziej bydzie, tylko musi sil( do tego przygotowac, bo 

miala klopoty ze zdrowiem, nie czytala ostatniego protokolu. Zapewnila, ze ten wniosek 

bl(dzie. Zadzwonila do gazety "Echo Tygodnia" m6wi<lc, ze nie odst<lpila od tego wniosku, ze 

bl(dzie na sesji ale z uwagi na to, ze nie jest przygotowana, to wniosku tego dzisiaj nie bydzie. 

P. W6jt- aby bye konsekwentnym, to powinna Pani zlozye taki sam wniosek wtedy, kiedy 

szkola zaplacila odszkodowanie za to, ze dziecko uleglo wypadkowi i S<ld uznal przyczyny, 

kt6re spowodowaly skutek chorobowy, bo ktos kto odpowiada za takie rzeczy tez powinien za 

to zaplacic. Tutaj ci<lgle chodzi 0 to, ze Pani dba 0 interes i pieni<ldze publiczne . 

Radna Markowska- poprosila aby porozmawiae 0 tym na nastl(pnej sesji. 

P. W6jt- przypomnial tez rzecz, kt6ra tyczyla Wilamowic, wtedy Pani tez nie wyst<lpila 0 to 

aby obci¥yc mieszkanca, soltysa, ma glosy 0 konkretnej osobie od mieszkanc6w, wtedy 

kiedy ktos wl<lczyl piec akumulacyjny na swietlicy i naci<lgn<ll kilka tysil(cy za energil( bo 

ktos zapomnial go wy1<lczye. Wtedy byla wielka pielgrzymka po Urzl(dzie i prosba aby te 

pieni<ldze zaplacic a nie obci<lZac tego, kt6ry jest winien temu. Tak tez sil( stalo. Prosba do 

radnej Markowskiej jesli konsekwentnie to do b6lu i do konca. Jesli wszyscy to wszyscy. 

Radny Stelmach- zapytal czy poszlo pismo odnosnie remontu dziur w nawierzchniach dr6g 

do Zarz<ldu Dr6g. 

Przew. rady- wyjasnil, ze pismo takie poszlo. 

W zwi~u z wyczerpaniem porz<ldku obrad, Przewodnicz<lcy rady zamkn<ll XLI sesjl( Rady 

Gminy Cieplowody 0 godz. 1615 


Przewodniczyl 

JadWig~Siak Przewodnicz<lcy Rady Gminy 
Wladyslaw Gluza 

protok",""u\!"~ 


